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fira-reba ixa

dissabte 31 de gener i
diumenge 1 de febrer

BANYOLES
Pavelló de la Draga

de les 10 del matí a 2/4 de 9 del vespre

Entrada i aparcament gratuïts
Espai de lleure infantil

Més informació, 972 57 55 73
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Iniciativa per Catalunya
ha insistit les últimes set-
manes que volen fer un pas
endavant en la definició de
les Gavarres com a parc
natural durant aquesta le-
gislatura, i el mateix con-
seller de Medi Ambient,
Francesc Baltasar, va re-
conèixer al Parlament que
aquest era un objectiu
prioritari. En l’assemblea
de la Federació d’ADF
d’ahir –que es va fer en un
dinar als Àngels– es va
discutir aquest tema, si bé
el seu president, Melcior
Soler, va assegurar que no-
més en tenien coneixe-
ment per les notícies que
han sortit a la premsa:
«Creiem que hi tenim co-
ses a dir, i per això ens sor-
prèn i ens molesta que hi
hagi propostes unilaterals
sense tenir-nos en comp-
te», va explicar. Les ADF
agrupen voluntaris i pro-
pietaris privats en les tas-
ques de prevenció d’in-
cendis, i la Federació de
les Gavarres consta de nou
entitats diferents. Soler va
dir: «Som un dels grups
més actius de les Gavarres,
tothom ens coneix i fa
anys que treballem, per ai-

xò ens sobta que ningú ens
hagi dit res.» Entre els as-
pectes que reclamen co-
nèixer hi ha quin tipus de
parc es planteja Medi Am-
bient, si bé conservacio-
nista o més adreçat a la
gestió forestal, i com afec-
taria això els tràmits admi-
nistratius per fer aquesta
gestió. Depenent d’això

s’hi pronunciaran a favor o
en contra, si bé consideren
que abans de prendre qual-
sevol decisió és necessari
obrir un debat entre tots els
agents que tenen interes-
sos en el massís, i fomen-
tar-hi la participació per
consensuar un model con-
cret: «Altres parcs del vol-
tant tenen problemes per

tenir una gestió positiva, i
això per a nosaltres és un
tema cabdal», explicava
Soler.

L’any passat, la Federa-
ció va coordinar les tas-
ques de 12 vigilants i 4 ve-
hicles per a la prevenció
d’incendis a l’estiu, i van
fer diverses tasques de ne-
teja de camins i sotabosc.

Les ADF de les Gavarres estan molestes
pel projecte de parc natural del massís

Demanen que les tinguin en compte i que s’engegui un debat obert entre els sectors implicats

Els representants de les ADF de les Gavarres, ahir en un dinar als Àngels. / O.M.

● La Federació d’ADF (Agrupacions de De-
fensa Forestal) de les Gavarres van celebrar
ahir al santuari dels Àngels la seva assemblea
anual, en què un dels principals temes de dis-

● Des de les ADF, i con-
juntament amb les altres
institucions que participen
en el pla de prevenció d’in-
cendis de les Gavarres,
s’ha previst recuperar 5 es-
pais oberts del massís per-
què serveixin com a zones
segures per als bombers,
de manera que s’hi puguin
refugiar en cas d’un foc fo-
restal. Els espais són an-
tics camps de conreu aban-
donats fa dècades, que ara
s’han convertit en bardis-
sars o boscos i que es nete-
jaran. Seran a Romanyà,
Santa Pellaia, Fitor, a la
riera de Galligants a la vall
de Sant Daniel i també en
un punt entre la Ganga i el
puig d’Arques, i faran
unes 4 hectàrees cadascun
de mitjana. L’objectiu és
que els bombers tinguin
grans espais per operar-hi
en cas d’incendi, i també
per refugiar-se si es veuen
encerclats pel foc.

ORIOL MAS / Sant Martí Vell cussió va ser la intenció d’ICV i el Departa-
ment de Medi Ambient i Habitatge d’accelerar
el projecte del parc natural de les Gavarres. El
president de la Federació, Melcior Soler, va ex-
plicar ahir que estan «sorpresos i molestos» per

aquest anunci, ja que ningú els ha explicat en
què consisteix el projecte ni com els afectarà.
Per això demanen participar en la decisió, i que
s’engegui un debat obert entre els sectors im-
plicats per consensuar el futur del massís.

Recuperaran 5
espais oberts
com a zones
segures per als
bombers

● Pont de Molins. El
grup municipal socia-
lista de l’ajuntament
de Pont de Molins ha
presentat al·legacions
al POUM que vol
aplicar l’equip de go-
vern, de CiU. Els so-
cialistes consideren
que el nou pla urba-
nístic del municipi,
que preveu la cons-
trucció de 600 habi-
tatges, sobrepassa «de
molt» les previsions
de creixement que de-
talla el pla director de
l’Alt Empordà. Tam-
bé considera que «és
un error que es mostra
ineficient i que pot ser
il·legal» el pas d’un
sòl per a equipaments
a residencial. / M.V.

PONT DE MOLINS
El PSC presenta
al·legacions contra
el pla urbanístic

● Palafrugell. El jurat
de la fira internacional
Paperworld Frankfurt
ha seleccionat tres
productes de l’empre-
sa baix-empordanesa
Milan per participar
en una mostra que,
dins la fira, destaca els
productes més inno-
vadors del sector de la
papereria i material
escolar. / A.P.

PALAFRUGELL
L’empresa Milan, a
la fira Paperworld
Frankfurt


